

THE NEW BIRTH

Pre-Encounter

Lesson 3

Man's Free Will

- The Lord did not make man to obey Him mechanically, like a robot, but desired for him to obey out of his own free will, using the complete freedom of choice that God had given him.

The New Birth Is For Everyone

"I tell you the truth, no one can see the kingdom of God unless he is born again."

John 3:3

You Can See the Kingdom of God

- When we experience this spiritual birth we receive the right to become children of God. Through this, our spiritual eyes are opened and we can clearly discern the kingdom of heaven.

God Desires Our New Birth

"He chose to give us birth through the word of truth, that we might be a kind of first fruits of all he created."

James 1:18

You Can Have A New Heart

"I will give you a new heart and put a new spirit in you; I will remove from you your heart of stone and give you a heart of flesh. And I will put my spirit in you and move you to follow my decrees and be careful to keep my laws." Ezekiel 36:26-27

A Life Of Holiness

- The Holy Spirit becomes part of us when we receive Jesus as Lord and Savior
- The Holy Spirit will cover us with His shadow and conceive a holy life that will be born in us

A Personal Experience

- Some people's conversions are accompanied by strong emotions, while other people hardly even perceive when the new birth took place.
- How was your conversion?

A New Person

- God Himself seals each believer with His Spirit, guaranteeing him eternal life and a heavenly inheritance.

新生 相遇前 第三課

人的自由意志

- 神創造人並不是要人機械式地服從祂。神賜人完全自由的選擇權，祂渴望人能夠使用這自由意志心甘情願地服從祂。

新生是為所有人而設的

“我實實在在的告訴你，人若不重生，就不能見神的國。” 約翰福音 3:3

你可以見到神的國

- 當我們經歷這屬靈的出生，我們便有權成為神的兒女。藉此，我們屬靈的眼睛被打開了，我們可以清楚地分辨天國的實在。

上帝渴望我們經歷新生

他憑著自己的旨意，藉著真理的道生了我們，使我們作他所造的萬物中初熟的果子。 雅各書 1:18

你可以有一個新心

“我必把新心賜給你們，把新靈放在你們裡面；我必從你們的肉體中除去石心，把肉心賜給你們。我必把我的靈放在你們裡面，使你們遵行我的律例，謹守遵行我的典章。” 以西結書 36:26-27

一個聖潔的生命

- 當我們接受耶穌作為主和救主，聖靈便成為我們的一部分
- 聖靈會將我們遮蓋在祂的隱密處，並在我們裡面孕育出一個聖潔的生命

個人的經歷□

- 有些人的轉變伴隨著強烈的感受，而另一些人經歷新生的時候甚至難以察覺
- 你的轉變是怎樣的？

一個新的人

- 上帝親自以聖靈為印記，向每一個信祂的人應許了永生和一份屬天的產業。